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Protokół Nr 4|2023
z posiedzenia Komisji RewĘjnej odbytego

w dniu 25 października 2a23 roku.

Ad pkt 1.

Posiędzęnie Komisji otworzył Przęwodniczący Grzegarz Baran witając
na wstępie wszystkich członków.
Stwierdził, ie na stan 5 członków zgodnie z listę obecności w posiedzeniu
udziałbięrzę 5, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi załąezniknr 1 do protokofu.

Następnie Przewodniczący Komisj i powitał :

- Henryka Koniecznego - Wójta Gminy Fałków,
- Ktzysztofa Bajora - Z-cę Wójta Gminy,
- Agnieszkę Skawińsk4 - KsięgowąPZoZ w Fałkowie,
- Wojciecha Domańskiego - Inspektora w UG w Fałkowie,
. Piotra Gonerkę - Przewodniczącego Rady Gminy

Lista obecności stanowi zalączniknr 2 do niniejszego protokofu.

Ad pkt 2.

Przewodniczący Komisji zapoznat Z proponowanym porządkiem
posiedzenia. Do porządku nie wnięsiono innych uwag i został. on jednogłośnie
przyjęw w następującym brzmieniu:

l. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządkuposiedzenia.
3. Przyjęcie protokotu zv'ryazdowego posiedzenia wszystkich Komisji.
4. Kontrola gospodarki paliwowo * energeĘcznej w jednostkach

ochotniczych StraĄ Pożarnych.
5. Kontrola celowości i ękonomiki wykorzystania pojazdÓw będących w
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posiadaniu lJrzędu Gminy.
Ocena sytuacji finansowej Publicznego Zal<tadu Opieki Zdrowotnej zaIII
kwartały \aT roku.
Wnioski i zap7tania' Sprawy tóine.
Zakonczęnie p o s ied zenLa.

Ad pkt 3.

Następnie Komisja jednogłośnie przyjęła protokół zę wspólnego,
wyjazdowego posiedzenia Komisji odbytego w dniach 293a wrzęśnia i 1

puździemika 2023 roku.

Ad pkt 4.

W kolejnym punkcie posiedzenia Przewodniczący Komisji Rewizyjnej
Grzegotz Baran udzię|iŁ głosu Inspektorowi Wojciechowi Domańskiemu, który
poinformował, Że na terenie gminy działajq 4 jednostki ochotniczych StraĘ
Pozarnych. Dwie z nich Są typu ,,S,,, gdzie oSP Fałków wyposazona jest
w Stara 266 i zakupionęgo w f02I roku Mana, a oSP w Czętmnie w Stara f66,i
Mercedesa ,,Atego'' i ostatnio zakupionego w bieŻqcym roku pojazdu
RENUALT . obie te jednostki wpisane są w Krajowy System Ratownictwa
Gaśniczego. Dwie jednostki tYPu ,,M'' to oSP Starzechowice i oSP Turowice,
które Wyposazone Są w motopompy. Wszyscy kierowcy i straze z motopompanri
roz|iczajq się systemem miesięcznym. Na każdy miesiąc wydawana jest karta
pojazdu, w której opisuj4 wsrystkie Wjazdy, powroty, rozruchy i odnotowują
kaŻdy zakup paliwa. Inspektor prowadzi rejestr takich kart.
Norma zuŻycia paliwa ustalona została kilka lat temu przez Polski Związek
Motorowy w Kielcach. W przypadku motopomp nolmy zuĘciapaliwa ustalane
są ptzęz Komendanta Głównego Państwowej Strazy Pożarnej lub w przypadku
nowego sprzętu przez producenta.

Ad pkt 5.

W tym punkcie głos zabrał równięz inspektor Wojciech Domański' który
poinformował, ie gmina jest W posiadaniu trzech autobusów szkolnych.
Wszystkie znich słuŻą do przewozu uczniów do szkół podstawo}Yych na terenie
gminy.
Sporadycznie autobusy wyjeizdŻąą również z ucznianni na zawody, jezeli jest
takapotrzeba. Następnymi pojazdami są dwa busy' Jęden z nich międry innymi
słuiy do transportu dzieci do oŚrodka Szkolno _ Wychowawczego w Baryczy
i na potrzeby funkcjonowania GoPS-u w Fałkowie, a drugi, starszy, pełni ro1ę
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pojazdu technicznego dla pracowników czuwających nad prawidłowym
funkcjonowaniem sieci kartaIizacyjnej i wodociągowej, jak i gminnemu
elekĘkowi. Natomiast dwa ciągniki będące na wyposa:Żęniu gminy słuzą do
prac remontowych lub sprzątających, a bęczka asenizacyjna jest pomocna przy
awariach kanalizacyjnych. Na wyposazeniu sprzęfu jest jeszcze pług słuzący
zim4 do odŚniezania. W roku bieŻącym zakupione zostaĘ mata przyczępa
ciągnikowa i rozsiewacz da piasku na zimę.
Wszystkie tę pojazdy rozliczane są według kart dziennych. Codzięnne
rozpisywane Sq roĄazdy i stan paliwa. Wszystkie faktury s4 opisywane pod
względem merytorycznym po wczeŚniejszym wpisaniu stanu zakupu paliwa.

Ad pkt ó.

W tym punkcie Prowadzęcy udzielił głosu Księgowej PZJZ w Fałkowie
Agnieszce Skawińskiej przedstawiajqcej gospodarkę finansow4 Publicznego
Za\<ładu opieki Zdrowotnej w Fałkowie zaIII kwartaĘ 2023 roku.
Informacja stanowi za'łącznik nr 3 do protokołu.

Ad pkt 7.

Jako pierwszy zabrał głos w dyskusji Prowadzący i zgłosił do popfawy
drogę rolniczą, wyremontowanę Ze środków Urzędu Marszałkowskiego
w Kielcach, ponieważ przry remoncie został Zasypany przepust.
Inspektor Wojciech Domański będzie intęrweniował w tej sprawie, poniewaŹ
droga jest na gwarancji powykonawczej.
Następnie radny Jarosław Kaczmaręk poprosił o mozliwoŚć uzupełnienia
Ąaz&l z drogi powiatowej w miejscowości Sulborowice na posesję P. Dziuby
Danuty. Pani jest inwalidka i ma problemy zv,ryjazdem na wózku inwalidzkim.
Kolejnym zabierającvm głos był inspektor Jacek Stachurski, który przedstawił
pisemną prośbę państwa Jerzego i Alicji Hajduk doĘczącą zamiany działek w
miejscowości Gustawów. Zaniarla po|egaŁaby na tym, żrc Państwo Hajduk
przejęliby drogę gruntową dzie|ącąich działki i znajdujqcy się w sąsiedztwię ich
tartak. W zamian zato, oddaliby częśc własnej działki o równej powierzchni tej
drogi i w ten sposÓb Państwo Hajdukowie scaliliby własne działki, a droga
gminna przesunęła.by się o kilka mętrów w kięrunkuwsi.
Komisja paąlĘwnie zaopiniowała proŚbę Państwa Hajduk.
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Ad pkt 8.

W rwiryku ze zrea|izowaniem porządku posiedzenia Przewodniczący
Komisji podziękował wszystk\m zaudziat' i zarrtkn4ł posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała:
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Graegorz Batan


